南區區議會(2008-2011)屬下地區設施管理委員會第十五次會議議程

Agenda for the 15th Meeting of the District Facilities Management Committee Southern District Council (2008-2011) (SDC)

日期 : 2010 年 1 月 14 日 (星期四) Date: Thursday, 14 January 2010

時間: 下午6時正 Time: 6:00 pm

地點: 香港 Venue: SDC Conference Room,

香港仔海傍道 3 號 1/F Ocean Court,

逸港居一樓 3 Aberdeen Praya Road,

南區區議會會議室 Aberdeen, Hong Kong.

<u>議程</u> Agenda

(會議由南區區議會主席主持)

(The meeting will be chaired by the Chairman of SDC)

- 一、 選舉地區設施管理委員會主席
- 1. Election of the Chairman of the District Facilities Management Committee (DFMC)
- 二、選舉地區設施管理委員會副主席
- 2. Election of the Vice-Chairman of DFMC

(會議交由新選出的地區設施管理委員會主席主持)

(The newly-elected Chairman of DFMC will take over and chair the meeting)

- 三、 成立委員會轄下工作小組
 - (a) 地區小型工程工作小組
 - (b) 社區會堂/社區中心及圖書館管理工作小組

- 3. Setting up of Working Groups under DFMC
 - (a) Working Group on District Minor Works Projects
 - (b) Working Group on Community Halls / Community Centres and Libraries Management

四、 其他事項

4. Any Other Business

五、 下次會議日期

5. Date of Next Meeting

南區區議會秘書處 2010年1月

Southern District Council Secretariat January 2010

歡迎公眾人士旁聽上述會議。會議的錄音將於會議後三個工作天內上載至南區協議會網頁(http://www.districtcouncils.gov.hk/south_d/chinese/minutes.htm),而會議紀錄則須待下次會議正式通過後,方會上載至網頁,一般需時三個工作天。公眾人士如欲索取各項議程的會議紀錄,請致電 2814 5800 與南區區議會秘書處聯絡。

Members of the public are welcome to sit in on the above meeting. For English translation of the minutes on any specific items, please contact the SDC Secretariat at 2814 5800.